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                                                                                                                       V Turnově 30. 9. 2024 
 

Zápis 
z pracovního jednání Řídicího výboru (ŘV) projektu 

CZ.02.02.XX/00/23_017/0008137 MAP Turnovsko IV, 
které se uskutečnilo 

v zasedací místnosti č. 504 budovy Nové radnice, Skálova 466, 511 01 Turnov 
dne 30. 9. 2024 od 14:00 hodin 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 
1) Zahájení, aktuálně z projektu MAP Turnovsko IV 

Předsedkyně ŘV Mgr. Petra Houšková zahájila jednání, přivítala přítomné na 3. jednání 
ŘV v rámci projektu MAP Turnovsko IV a potvrdila usnášeníschopnost. Ing. Lenka 
Krupařová stručně shrnula současné dění v projektu: 
-  Na konci minulého školního roku byly organizovány např. otevřené hodiny pro 

pedagogy, osvědčila se také setkávání speciálních pedagogů a asistentů pedagoga, 
probíhala spolupráce s knihovnou a se ZUŠ. 

-  Realizace projektu probíhá už 1 rok, nyní je schválená od MŠMT 1. ZoR a 1. ŽoP, 
snad brzy přijde i další zálohovou platba. 

- Aktuálně v projektu probíhá postupné zpracovávání povinné dokumentace, byl 
připraven kalendář na příští rok a probíhají akce pro pedagogy – např.: 

o Management třídy (plánujeme ještě zopakovat v lednu/únoru 2025) 
o Spolupráce učitele a asistenta pedagoga 
o Umělá inteligence 
o Dokumentace MŠ a ZŠ 
o Setkání asistentů pedagoga ZŠ 
o Metoda vědomé stopy pohybu 

- Pozvánky na akce jsou zveřejňovány na webu https://www.mapturnovsko.cz/map4/ 
a prostřednictvím K. Mrkvičkové jsou posílány e-mailem ředitelům. 

- Z témat, která jsou pro pedagogy připravována na nejbližší období vybíráme např.: 
o Formativní hodnocení žáků ZŠ 
o Setkání asistentů pedagoga MŠ 
o Návštěva inovativní školy – ZŠ Solidarita v Praze, MŠ a ZŠ Ostašov 

- Bude pokračovat spolupráce s knihovnou, ZUŠ a SVČ 
Předsedkyně ŘV se dotázala na zpětnou vazbu z jednotlivých akcí pro pedagogy, Ing. 
Lenka Krupařová vysvětlila způsoby jejího zjišťování a zmínila i pozitivní ohlasy 
od naprosté většiny účastníků. 

  
 

2) Pracovní skupiny 
Mgr. Karel Bárta připomněl, že v projektu aktivně působí 4 pracovní skupiny (PS), které 
mají povinnost setkávat se min. 4x ročně: 
- PS pro financování 
- PS pro podporu moderních didaktických forem vedoucích k rozvoji klíčových 

kompetencí 
- PS pro rovné příležitosti 



2 
 

- PS pro podporu gramotností a kompetencí managementu škol (byla doplněna o 2 nové 
ředitelky škol – MŠ Paceřice a ZŠ Radostín) 

 
V pracovních skupinách jsou projednávány podklady vytvořené v rámci projektu, 
dochází k výměně zkušeností, řeší se aktuální témata, jsou dávány i návrhy na další 
konkrétní akce v rámci projektu apod. Z každého setkání je pořizován zápis. 
Z aktuálních témat, která byla součástí jednání v PS, je to např. sociomapping, velká 
revize RVP ZV a PV, právní vědomí ředitele školy, hodnocení základní školy, zkušenosti 
ze škol v Nizozemí, snížení PHmax., činnost ČŠI, šablony II OP JAK, novela vyhlášky 
č. 48/2005 Sb., hodnocení cílů vzdělávání, bezpečnostní opatření na školách, 
elektronický systém spisové služby, FKSP, dotační možnosti apod. Přítomní neměli 
k tématu další dotazy. 
 

 
3) Vyhodnocení RAP za rok 2023 

RNDr. Robert Rölc, Ph.D.  informoval o procesu vyhodnocení RAP za rok 2023, které 
probíhalo během června 2024, podklady obdrželi všichni členové ŘV e-mailem. Přítomní 
vzali informace na vědomí a neměli k tématu další dotazy. 
 
 

4) Plán spolupráce s IPs, spolupráce s projektem IDZ/krajem 
Ing. Lenka Krupařová informovala o povinnosti projektů MAP spolupracovat s tzv. 
Individuálními projekty systémovými (IPs) – tj. především s projektem Kurikulum (realizuje 
NPI) a s projektem Střední článek podpory. MAP předkládá plán spolupráce s těmito projekty 
– je založeno zejména na účasti na společných setkáních. Zástupkyní za Střední článek 
podpory je v ŘV Mgr. Lenka Šulanová. 
Ing. Lenka Krupařová dále informovala o povinné spolupráci také s krajem – s projektem IDZ 
(Implementace dlouhodobého záměru Libereckého kraje). Projekt bude zaměřen na ZŠ a SŠ, 
součástí budou aktivity na podporu kariérového poradenství a na podporu školních 
poradenských pracovišť. Informaci doplnila Mgr. Magdalena Zábranská – projekt je 
připravován, nyní probíhají konzultace a vypořádání připomínek – projekt by měl být zahájen 
v lednu 2025. Mgr. Petra Houšková se dotázala na projekt Kurikulum, následovala diskuse 
o projektech pro stejnou cílovou skupinu. Přítomní vzali informace o plánu spolupráce s IPs 
na vědomí a neměli dále žádné dotazy ani doplnění. 
 

5) Podklady pro aktualizaci analytické části MAP 
Podklady k tomuto bodu opět obdrželi členové ŘV e-mailem. RNDr. Robert Rölc, Ph.D. 
zpracovává analytické vstupy dodané především z odboru školství, kultury a sportu. 
Předsedkyně ŘV upozornila na zajímavé údaje ohledně počtu obyvatel a kapacit škol. Mgr. 
Lenka Šulanová se dotázala, jestli má Turnov zpracovanou demografickou studii. Mgr. Petra 
Houšková potvrdila, že ano – z roku 2021 a letos v listopadu bude aktualizována. 

 
  

6) Strategický rámec do roku 2028 (schvalování)  
RNDr. Robert Rölc, Ph.D. představil SR do roku 2028, který byl projednán v PS 
a členové ŘV ho obdrželi spolu s dalšími podklady e-mailem před jednáním. Členové 
všech PS došli k tomu, že není třeba aktualizovat vizi, protože její znění odpovídá cílům, 
kterých má být ve vzdělávání v ORP Turnov dosaženo. I členové ŘV konstatovali, že 
znění vize je vyhovující a odpovídá cílům vzdělávání, jichž má být v budoucnu dosaženo. 
Bylo provedeno pouze doplnění dokumentu tak, aby byl v souladu s pravidly pro žadatele 
a příjemce. Přítomní byli dotázáni, zda mají k dokumentu připomínky. Nebylo tomu tak, 
proto bylo přistoupeno k hlasování: 
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Hlasování: Kdo souhlasí s aktualizovaným Strategickým rámcem MAP ORP Turnov do 
roku 2028? 
             
Pro: 14                      Proti: 0                     Zdržel se: 0 
 
Usnesení: Řídicí výbor schvaluje aktualizovaný Strategický rámec MAP ORP 
Turnov do roku 2028. 
 
 

7) Investiční priority (schvalování) 
RNDr. Robert Rölc, Ph.D. informoval o aktualizovaném dokumentu, který obdrželi 
všichni členové předem e-mailem. Konečná podoba dokumentu byla na místě 
představena s tím, že veškeré změny jsou červeným písmem. Přítomní byli dotázáni, zda 
mají k dokumentu připomínky. Nebylo tomu tak, proto bylo přistoupeno k hlasování: 
 
Hlasování: Kdo souhlasí s aktualizovaným dokumentem seznam investičních priorit dle 
předloženého návrhu? 
             
Pro: 14                      Proti: 0                     Zdržel se: 0 
 
Usnesení: Řídicí výbor schvaluje aktualizovaný dokument seznam investičních 
priorit dle předloženého návrhu. 
 

8) Závěry z jednání 
Předsedkyně ŘV poděkovala všem přítomným za účast a spolupráci a byl domluven 
termín dalšího jednání – 7. 4. 2025 od 14 hodin. 
 
RNDr. Robert Rölc, Ph.D. informoval o probíhajících výzvách MAS OPS pro Český ráj 
v rámci IROP a SP SZP na vzdělávání a stručně zmínil i další výzvy na oblast vzdělávání. 
  
 

            
Zapsala: Ing. Lenka Krupařová    

Ověřila: Mgr. Petra Houšková 

 

 

Přílohy zápisu: 

1. Aktualizovaný SR MAP ORP Turnov do roku 2028 
2. Aktualizovaný seznam investičních priorit 


